
 

سرانجام رتبه بندی
 وزیر آموزش و پرورش گفت: تا پایان اسفند رتبه بندی 
معلمان به سرانجام رسیده و کار به معنای واقعی در این 
حوزه شروع می شود.یوسف نوری شامگاه پنجشنبه در 
نشست با فرهنگیان و معلمان مشگین شهر توضیح داد 
که: معلمان بعد از 3 سال شرایط سخت کرونایی در سال 
تحصیلی جاری خوش درخشیدند و شرایط مطلوب و 
مناسبی را در حوزه آموزشی و تربیتی در کشور شاهد 
هستیم.او به دغدغه معلمان در مورد رتبه بندی اشاره کرد 
و گفت: تمام تلاش ما بر این است تا همه معلمان شامل 
رتبه بندی شوند و حتی رایزنی های جدی را انجام دادیم 
تا مهرآفرینان نیز در قالب طرح رتبه بندی از مزایای آن 
استفاده کنند.نوری طولانی بودن صدور رتبه برای اساتید 
دانشگاه را یادآور شد و افزود: در دانشگاه ها اعطای رتبه 
حداقل ۲ سال طول می کشد و یک استاد دانشگاه با ارائه 
مدارک و مستندات واقعی بعد از ۲ سال رتبه مورد نظر 
را به دست می آورد در حالی که دانشگاه ها سالانه سه 
هزار استاد را در جایگاه رتبه بندی قرار می دهند.او در 
بخش دیگری از سخنان خود تصریح کرد: ما در آموزش و 
پرورش در مدت یک سال سعی کردیم تا مراحل مختلف 
رتبه بندی را اجرا کنیم که تاکنون برای ۴۰۰ هزار نفر 
فرهنگی صدور احکام انجام شده و تا پایان اسفندماه 
تمام احکام رتبه بندی معلمان صادر خواهد شد.نوری از 
معلمان خواست تا قانون، آئین نامه و شیوه نامه رتبه بندی 
را به دقت مورد مطالعه قرار دهند تا بدون مقایسه یکدیگر 
بتوانند بر اساس مدارک و مستندات بارگذاری شده، رتبه 
خود را احراز کنند.او اضافه کرد: به جای مقایسه همدیگر 
بهتر است وضعیت خودمان را با معیارهای ارائه شده در 
آئین نامه و شیوه نامه مورد بررسی قرار دهیم هر چند که 
تجربه ، مدرک و سنوات در این فرآیند تأثیرگذار است اما 
به شکل مطلق تعیین کننده رتبه معلمان نخواهد بود.

نوری تاکید کرد: اجازه حق کشی و ضایع شدن حقوق 
دیگران را در رتبه بندی نخواهیم داد و سعی ما بر این است 
تا معلمان بر اساس مدارک و مستنداتی که ارائه کردند، 
در جایگاه رتبه بندی واقعی قرار گرفته و از مزایای آن نیز 
استفاده کنند.او گفت: رتبه بندی در کنار داشتن مزایای 
مختلف، کیفیت کار معلم را نیز ارتقا خواهد داد و ما به 
راحتی می توانیم همپای اساتید و هیأت علمی دانشگاه ها 
شرایط تحصیلی و مطلوب فعالیت های علمی و تحقیقاتی 
را انجام دهیم.نوری در ادامه سخنان خود اظهار کرد: 
اجازه نخواهیم داد تا این طرح با انحراف روبه رو شده و یا 
در حد یک اضافه پرداختی باقی بماند بلکه بهتر است با 
شایستگی تمام و قوت و قدرت طرح رتبه  بندی در مراحل 
مختلف اجرا شده و معلمان به جایگاه شایسته مد نظر 
دست پیدا کنند.او به تبدیل وضعیت نیروها نیز در یک 
سال اخیر اشاره کرد و گفت: 33 هزار نفر تاکنون در کشور 
تعیین تکلیف شدند و تا پایان اسفندماه شرایط خوبی 
برای استخدام ۲۰ هزار نفر نیز در کشور مهیا می شود.وزیر 
آموزش و پرورش در مورد تبدیل وضعیت نیروهای نهضتی 
بعد از سال ۹۲ نیز افزود: طرحی را مجلس در این زمینه 
مصوب کرده اما ایرادات آن در حال برطرف شدن است و 
امیدواریم سال آینده به شکل روشن و واضح تعیین تکلیف 

این نیروها را نیز شاهد باشیم.

 گرانی های شب عید
با این هزینه های سنگین اصلا عید را احساس نمی کنیم 
خواهش دارم از مسئولان به فکر قیمت ها باشند. قیمت 
مرغ و گوشت و روغن و لبنیات و مواد شوینده سر به فلک 

کشیده است.
عزیزی از اصفهان

عیدی برای سربازها
بنده سرباز هستم و جای تعجب است که چرا سربازها 
به هیچ عنوان عیدی به آنها تعلق نمی گیرد.چگونه تمام 
کارکنان دولت و شرکت ها و کارگران و خود نیروهای 
نظامی کادر و پیمانی عیدی می گیرند ولی سرباز عیدی 

نداشته باشد. 
یک سرباز از تهران

بیمه تامین اجتماعی
نداشتن دفترچه تامین اجتماعی برای بیماران واقعا 
وضعیت اسفناکی درست کرده است وقتی برای آزمایش 
و یا سونوگرافی بدون دفترچه به مراکز تامین اجتماعی 
می رویم می گویند باید به صورت آزاد حساب شود با اینکه 
ما بیمه تامین اجتماعی هستیم ولی دفترچه نداریم لطفا 

به داد ما برسید مشکلات زیادی برای ما ایجاد شده است.
محمدی از تهران 

آموزش و پرورش
نیرو های خدماتی در آموزش و پرورش میزان حقوقی که 
دریافت می کنند بسیار پایین است. نه به صورت کارگری 
حقوق و دستمزد می گیریم و نه کارمند تلقی می شویم از 
مسئولان آموزش و پرورش تقاضا داریم که فکری به حال 

نیروهای خدماتی آموزش و پرورش کنند.
همتی از تهران 

گرانی کالاهای اساسی 
به جای اینکه شرایط متفاوتی برای مردم قبل از عید در 
نظر بگیرند، کالاهای اساسی را گران کردند این موضوع 
نباید رخ دهد مردم دیگر تحمل این سختی ها را ندارند. از 
آقای رئیسی درخواست داریم که به این موضوع رسیدگی 

کنند.
یک شهروند از قزوین

   آرمان ملی. روز پنج شنبه، چهارم 
اسفندماه بالگردی که حامل وزیر ورزش و 
همراهانش بود در بافت کرمان در فاصله ای 
نزدیک به سطح زمین دچار سانحه شد و 
خسارات مالی و جانی بسیاری را برای او 
و همراهانش به وجود آورد. در این حادثه 
مشاور وزیر ورزش در دم، جان سپرد و عده  
بسیاری مجروح شدند. وزیر ورزش دچار 
ترومای مغزی شد و در حال حاضر برای ادامه  
روند درمان در خواب مصنوعی به سر می برد. 
بنا به آخرین اطلاعات هم وضعیت جسمانی 
مدیرکل ورزش و جوانان کرمان نگران کننده 
است، ۵ نفر از مصدومان ترخیص شده اند. 
همچنین گفته شده که وزیر ورزش به 
درخواست خانواده اش به تهران منتقل شده 
است.اما بالگردی  که دچار حادثه شده یکی 
از  بالگردهای امدادی جمعیت هلال احمر بود 
و این سوال را در ذهن مخاطب به وجود می 
آورد که چرا بالگردی که باید فقط در عملیات  
امدادرسانی و برای شهروندان استفاده شود، 
برای حمل مسافر استفاده شده است؟ و از آن 
مهم تر اگر بالگردهای هلال احمر، نواقصی 
دارند، چطور می توان از آن ها در امدادرسانی 
به شهروندان در مواقع ضروری استفاده 
کرد؟ خبرآنلاین از مرتضی مرادی پور، معاون 
امدادونجات جمعیت هلال احمر، پرسیده 
چرا از بالگرد امداد برای انتقال وزیر استفاده 
شد؟و اینکه چرا بالگرد امداد و نجات، برای 
مصارف دیگری جز عملیات امدادی مجوز 
پرواز گرفته است؟ او به نکات جالبی اشاره 
کرده از جمله اینکه بالگردها جز ساعات 
سورت پروازی خود ساعات تمرینی هم برای 
پی بردن به نواقص خود دارند و ساعتی که 
وزیر و همراهانش سوار شدند جزو ساعات 
تمرینی بود وگرنه به گفته او مجوز پرواز داده 
نمی شد ضمن اینکه وزارت ورزش و هلال 
احمر با هم همکاری های دوجانبه ای دارند 
در این زمینه که آن ها سوار بالگردهای اینها 
می شوند و اینها خدمات دیگری در جاهای 

دیگری به آن ها ارائه می دهند. 
  جزو ساعات تمرینی بود

معاون امدادونجات جمعیت هلال احمر، 
صحبت های خود را با این توضیح آغاز 
کرده که »بالگردهای جمعیت هلال احمر، 
اورژانسی نیست و برای مصارف اورژانسی و 
انتقال اورژانسی استفاده نمی شود، امکانات 
آن هم برای این مصارف نیست چراکه 
امکانات اورژانسی مانند ست احیا، داخل 
بالگرد یا نیروی اورژانسی هم ندارد. مصارف 
استفاده از بالگرد جمعیت هلال احمر، در 
زمان های بحران است. وقتی که نیاز است، 
اقلامی جابه جا شود و یا این عملیات نجات 
در مناطق صعب  العبوری باشد که امکان 
تردد دیگر خودروهای نجات وجود نداشته 
باشد.« با توجه به این صحبت های مرتضی 
مرادی پور،  استفاده از بالگرد در روز پنج شنبه 
نباید اتفاق می افتاد. او پیش از اینکه پاسخ 
واضحی بدهد اندکی مقدمه چینی می کند 
با این مضمون که »نه این طور نیست؛ مانند 
همه تیم های امدادی، تیم های هوایی ما 
هم باید برای انجام عملیات هوایی، آمادگی 
لازم را داشته باشند. به همین دلیل است 
که خارج از زمان سورت پروازی، باید پرواز 
تمرینی هم داشته باشند. در همین زمان 

تمرینی است که ما پی می بریم، بالگردی 
نیاز به تعمیر دارد و باید به عنوان مثال یکی 
از قطعات آن تعویض شود. این اتفاق نه برای 
تیم های پروازی ما که برای همه گروه امدادی 
اتفاق می افتد. به عنوان مثال، تیم سگ های 
آنست هلال احمر در زمان پرواز تمرینی سوار 
بالگرد می شوند؛ چراکه نیاز است سگ ها با 
صدای بالگرد در حین پرواز آشنا شوند. حضور 
آن ها در بالگرد، نه جنبه تفریحی که یکی 
از بندهای تمرینی آن هاست.« مرادی پور 
در ادامه در مورد حادثه روز پنج شنبه می 
گوید که »ما برای حفظ آمادگی تمرینی 
مجوز پرواز را صادر کردیم؛ ساعت پرواز روز 
پنج  شنبه جزو ساعات تمرینی بود، اگر در 
کرمان، ساعت تمرینی بالگرد هلال احمر 
پر شده بود، هیچ گاه مجوز پرواز برای وزیر 
ورزش و همراهانش، صادر نمی شد. نکته مهم 
این است که خلبان پروازی ما از زبده ترین 
خلبانان بالگرد است و اگر مهارت و توانمندی 
فنی او نبود، با توجه به مشکل فنی در قطعات 
و برخورد با زمین، بالگرد آتش می گرفت.« 
موضوع دیگری که مرادی پور به آن اشاره 
می کند این است که» ما یک همکاری 
دو جانبه ای با وزارت ورزش و همه سازمان ها 
و ارگان داریم؛ امروز این خدمات که البته 
در حوزه ساعت تمرینی ما هم است، انجام 
می شود، بعد از آن کمکی از طرف وزارت 
ورزش و یا هر وزارتخانه و ارگان دیگری به 
جمعیت هلال احمر اتفاق می افتد.« گفته 
می شود که در دوره ای جمعیت هلال احمر 
اجازه  پرواز بالگرد را جز در موارد امدادی 
نمی داده است. معاون امدادونجات جمعیت 
هلال احمر این حرف را تائید نمی کند و 
توضیح می دهد که »در همه دوره ها بسته 
به تعریف و قانونی که در استفاده از بالگردها 
وجود دارد ما از بالگردهای مان برای تمرین 
استفاده می کردیم. در همه دوره  ها این طور 
بوده است؛ هیچ منع قانونی هم وجود ندارد 
که بالگردهای جمعیت هلال احمر، نباید 
اجازه پرواز در دوره تمرینی نداشته باشد.« 
از او پرسیده می شود که آیا در همه کشورها 
این رسم است که بالگردها این طور تمرین 
 کنند؟ مرادی پور پاسخ می دهد: »در همه 
جمعیت های هلال احمر و یا صلیب سرخ همه 
کشورها، بخشی به نام امداد و نجات به این 

شکل که در ایران دیده می شود، وجود ندارد. 
بسیاری از آن ها حتی بالگرد هم ندارند که 
زمان تمرینی داشته باشند. زمانی که زلزله 
خوی اتفاق افتاد، ما از هواپیماهای ارتش 
برای جابه جایی اقلام و تیم های امدادی 
استفاده کردیم. این ها تعاملات بین سازمانی 
است و هیچ منع قانونی هم برای استفاده 
کردن و یا نکردن وجود ندارد.«با خواندن 

صحبت های این معاون هلال احمر ممکن 
است سوال های دیگری هم در ذهن تان شکل 
بگیرد. مثل اینکه چرا باید در ساعت های 
تمرینی این همه جمعیت سوار بالگرد شوند؟ 
ساعت هایی که برای پیدا کردن نواقص یا 
آشنایی سگ ها به گفته خودشان با محیط 
پرواز است؟ از طرفی چطور می شود به این 
بالگردها در مواقعی مثل زلزله ها و سایر 
بلایای طبیعی که در کشور ما هم کم نیستند 
اعتماد کرد؟ به سایت جمعیت هلال احمر 
اگر سری بزنید مطلبی را که در سال گذشته 
بهمن ماه، بارگذاری شده در مورد بالگردها 
خواهید دید با این محتوا که بالگردهای 
هلال احمر؛ ناجیان هموطنان گرفتار هستند 
و این توضیح که »امدادهوایی هلال احمر 
یکی از بخش های مهم لجستیک جمعیت 
هلال احمر است که علاوه بر پروازهای 
امدادونجات، در حوزه انتقال بیماران به 
مراکز درمانی و حتی خاموش کردن آتش 
جنگل ها نیز با دستگاه های مربوطه همکاری 
می کند. پروازهای این ناوگان از طلوع تا 
غروب آفتاب انجام می شود و اگر عملیاتی پس 
از غروب خورشید اطلاع رسانی شود به خاطر 
تجهیز نبودن بالگردها به دوربین دید در 
شب، انجام نمی شود.« حالا معلوم نیست چه 
اتفاقی افتاد که این ناجیان هموطنان، بلای 

جان آن ها شده اند!
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 معاون امداد و نجات جمعیت هلال احمر استان کرمان از ارسال جعبه سیاه 
بالگرد سقوط کرده حامل وزیر ورزش به تهران خبر داد

باید هماهنگی لازم با روسیه به عنوان سازنده بالگرد صورت گیرد
  شاید مشکل از نقص فنی باشد

  به گفته مسئولین هلال احمر استان کرمان، زمان حادثه باد می وزید، اما 
به نحوی نبوده که برای بالگرد خطرساز باشد

معاون امداد و نجات جمعیت هلال احمر استان کرمان با بیان اینکه جعبه سیاه بالگرد 
حادثه بافت که وزیر ورزش به همراه همراهانش در آن حضور داشت، باز شده و در حال 
انجام مقدمات برای انتقال به تهران است گفت: این کار فنی توسط تیم های تخصصی 
اعزامی از مرکز در حال انجام است.محمد امیرخانی افزود: روز جمعه تیمی متشکل از 
کادر فنی و رییس سازمان امداد و نجات به کرمان سفر کردند و رییس این سازمان نیز از 
مصدومان حادثه سقوط بالگرد در بیمارستان شهید باهنر کرمان عیادت داشت.او که با 
خبرگزاری رسمی دولت گفت و گو می کرد، با بیان اینکه تیم فنی نیز از صبح روز جمعه به 
شهرستان بافت اعزام شده و تحقیقات در مورد علت سقوط بالگرد آغاز شده است، اظهار 
داشت: این تیم جعبه سیاه بالگرد حامل وزیر ورزش را باز کردند تا به تهران ارسال شود.

معاون امداد و نجات جمعیت هلال احمر استان کرمان اشاره کرد که تیم فنی دیگری هم 
روز شنبه از تهران به استان کرمان سفر کرده اند و جزییات حادثه سقوط بررسی خواهد 
شد؛ بال های ذخیره و لاستیک های بالگرد باز می شوند و پس از سبک سازی، لاشه بالگرد 
را به آشیانه کرمان و سپس تهران می فرستند.او ادامه داد: جعبه سیاه هم به تهران ارسال 
می شود تا علت سقوط دقیق بررسی و مشخص شود.امیرخانی در پاسخ به اینکه اطلاعات 
جعبه سیاه چه زمانی استخراج و علت حادثه مشخص می شود؟ عنوان کرد: زمان دقیق 
آن مشخص نیست اما باید هماهنگی لازم با کشور روسیه به عنوان سازنده بالگرد صورت 
گیرد؛ ضمن آنکه ما در بازخوانی جعبه سیاه دخل و تصرفی نداریم.معاون امداد و نجات 
جمعیت هلال احمر استان کرمان افزود: کاپیتان پرواز می گوید بالگرد مشکلی نداشته 
اما لحظه ای تعادل خود را از دست می دهد و او با وجود آنکه خیلی تلاش کرده آن را 
کنترل کند اما موفق نبوده است.او در پاسخ به اینکه شرایط آب و هوایی در بافت هنگام 
حادثه چگونه بود؟ یادآور شد: زمان حادثه باد می وزید اما به نحوی نبود که برای بالگرد 
خطرساز باشد.این مسئول در هلال احمر کرمان در پاسخ به این پرسش که آیا بالگرد 
اضافه بر ظرفیت مسافر داشت؟ گفت: این نوع بالگرد توانایی حمل سه تن بار را دارد و 
وزن مسافران نیز نصف این میزان ظرفیت نبوده؛ لذا چیزی وجود نداشته که از این منظر 
نیز مشکل ساز شود.او تاکید کرد: هیچ چیز اینک مشخص نیست، شاید مشکل از نقص 
فنی باشد زیرا در چنین حوادثی گاهی یک اتفاق جزئی باعث یک حادثه بزرگ می شود.

امیرخانی درباره آخرین وضعیت کادر پرواز نیز ابراز داشت: مهندس پرواز و خلبان ما نیز 
روز جمعه عمل جراحی داشتند که یکی شکستگی دست و دیگری مشکلی در قفسه 

سینه داشت که امیدوارم این افراد سلامتی خود را هرچه زودتر به دست بیاورند.
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نگــــره

 دانش آموزان بروجردی 
دوباره مسموم شدند 

خبرگزاری مهر از قول یک منبع آگاه از 
تکرار حادثه مسمومیت برای ۴۴ دانش آموز 
دبیرستان دخترانه »احمدیه« بروجرد خبر 
داد.مهر در روز گذشته، نوشت که بر اساس 
اعلام منابع بیمارستانی در حال حاضر شرایط 
این دانش آموزان مطلوب است.بنابراین 
گزارش، مشابه این اتفاق طی هفته گذشته 
و در روزهای دوم و سوم اسفندماه رخ داده 
که در جریان آن ۲۰ دانش آموز و سپس ۶۲ 
دانش آموز با علائم سرگیجه، ضعف و بی حالی 
به بیمارستان منتقل و تحت مداوا قرار گرفتند.

این دبیرستان روز پنج شنبه هفته گذشته به 
دلیل همین حوادث مسمومیت تعطیل شده 
بود اما روز شنبه دوباره کلاس های درس در 
آن برقرار شده است، علت این حادثه در حال 
بررسی بوده و هنوز به صورت رسمی از سوی 

مسئولان اعلام نشده است.

 ایران در بهمن ماه 
بیش از 700 بار لرزید

لرزه نگاری  شبکه های  آمار  اساس  بر 
مرکز لرزه نگاری کشوری وابسته به مؤسسه 
ژئوفیزیک دانشگاه تهران، ایران در بهمن 
ماه ۱۴۰۱ بیش از ۷۰۰ بار لرزید که ۱۶ 
زمین لرزه با بزرگی بیش از چهار بوده است؛ 
این شبکه ها، تعداد ۷۰۶ زمین لرزه را ثبت 
کرده اند که بزرگ ترین آنها در روز شنبه ۸ 
بهمن ماه ساعت ۲۱:۴۴ در نزدیکی خوی 
در آذربایجان غربی با بزرگی ۵.۹ در مقیاس 
امواج زمین رخ داده است.این زمین لرزه ها در 
نواحی مختلف ایران و نواحی مرزی رخ داده و 
توسط شبکه های لرزه نگاری ثبت و تعیین 
محل شده اند.از لحاظ آماری ۶۱۴ زمین لرزه 
با بزرگی کوچک تر 3، تعداد ۷۶ زمین لرزه با 
بزرگی بین 3و۴، تعداد ۱۵ زمین لرزه با بزرگی 
بین ۴ و ۵ و تعداد یک زمین لرزه با بزرگی 
بین ۵ و۶ بوده است. استان آذربایجان غربی با 
3۲۴ زمین لرزه ثبت شده دستگاهی بالاترین 
آمار زمین لرزه ثبت شده در بهمن ماه ۱۴۰۱ 
را به خود اختصاص داده  است و پس از آن 
استان های خراسان رضوی و خراسان جنوبی 
به ترتیب با ۶۵ و ۴۵ زمین لرزه قرار دارند.مرکز 
لرزه نگاری کشوری در بهمن ماه امسال هفت 
زمین لرزه در استان تهران ثبت کرده است که 
بزرگ ترین آنها با بزرگی 3.3 در مقیاس امواج 

درونی زمین در شهر دماوند بوده است.

تنها ۳8 درصد مخازن سدهای 
مازندران دارای آب است

مدیر مطالعات پایه منابع آب شرکت آب 
منطقه ای مازندران با اشاره به اینکه بارندگی 
اخیر تغییر چندانی در وضعیت سدها نداشته 
است و تنها وضعیت آبخوان ها را به حالت 
تعادل نزدیک کرده است، اظهار کرد: سدها به 
گونه ای هستند که باید آب ورودی خود را از 
بالادست دریافت کنند اما در همان ارتفاعات 
هم چندان باران نباریده است؛ بلکه به صورت 
برف بوده و این بارش هم چندان قابل توجه 
و چشمگیر نیست که بخواهد آورده های 
خوبی برای سدها داشته باشد.فرهاد مشهدی 
خُلرِدی با اشاره به نزدیک شدن آبخوان ها در 
پایین دست به حالت تعادل، افزود: آبخوان ها 
و همان آب های زیرزمینی در پایین دست از 
آنجا که قالب بارش ها به صورت باران بوده 
است در دشت هایی چون حوزه تجن، دشت 
ساری، نکا و قائم شهر وضعیت اندکی بهتر و 
به تعادل نزدیک شده است.او با بیان اینکه در 
صورتی که بارندگی ها ادامه یابد احتمال اینکه 
وضعیت بهتر شود وجود دارد، تصریح کرد: در 
غرب استان مازندران به جز سد میجران سد 
دیگری نداریم تا از طریق بالادست ذخیره 
سازی صورت گیرد که آن هم تنها حدود ۸ 
میلیون مترمکعب  ظرفیت دارد که با بارندگی 
شدید پر می شود.مدیر مطالعات پایه منابع آب 
شرکت آب منطقه ای مازندران به درصد کل 
پرشدگی سدهای استان اشاره کرد و گفت: در 
مخازن سدهای استان در حال حاضر حدود 
۱۲۶ میلیون مترمکعب آب وجود دارد که 
با این حساب تنها حدود 3۸درصد مخازن 

آب دارد.

 نمی خواهیم پارک ها را 
بفروشیم

به گزارش پایگاه خبری شهر، علیرضا زاکانی 
با بیان اینکه مولدسازی استفاده بهینه از 
امکانات شهر است، اظهار کرد: مابقی مواردی 
که در خصوص مولدسازی امکانات شهرداری 
مطرح می شود، داستان پردازی است.شهردار 
تهران تأکید کرد: مولدسازی رویه ای عقلانی 
در شهرداری است تا از امکاناتی که استفاده 
می کنیم حداکثر بهره مندی را داشته باشیم 
و در واقع آنچه به عنوان مولدسازی در دولت 
مطرح می شود با مولدسازی در شهرداری 
تفاوت دارد. او افزود: به هیچ عنوان فروش 
گسترده اموال در شهرداری و مواردی از 
این قبیل که مطرح شده است، صحت ندارد. 
زاکانی با اشاره به شایعات مطرح شده در رابطه 
با فروش پارک ها در راستای مولدسازی، 
خاطرنشان کرد: این روزها انواع و اقسام 
دروغ ها را می شنویم؛ فروش پارک های تهران 

هم یک دروغ شاخدار است. 

اخبار کوتــــاه

روی خط آرمان ملی

با سقوط بالگرد حامل وزیر ورزش و همراهانش، وضعیت امدادرسانی به شهروندان در مواقع ضروری و حساس با بالگردهای هلال احمر مورد توجه قرا گرفته است اما 
رسانه ها از مسئولان هلال احمر پرسیده اند چرا از بالگرد امداد برای انتقال وزیر استفاده شده است؟ 

پرواز با وزیر در ساعت تمرینی 
    معاون امداد ونجات جمعیت هلال احمر گفته: خلبان پروازی ما از زبده ترین خلبانان بالگرد است؛ اگر مهارت او نبود بالگرد آتش می گرفت

    به گفته او، هلال احمر و وزارت ورزش همکاری دوجانبه دارند؛ یک روز اینها سوار بالگرد می شوند روز دیگر آن ها کمک هایی به هلال احمر می کنند
    به گفته معاون هلال احمر ، بسیاری از کشورها بالگرد ندارند که زمان تمرینی داشته باشند!

  به گزارش اداره ارتباطات و امور بین الملل سازمان نوسازی 
شهر تهران، مهدی هدایت، مدیرعامل سازمان نوسازی و دبیر 
ستاد بازآفرینی پایدار کلانشهر تهران، گفت: بعد از انقلاب 
حدود ۸ میلیون مسکن در کشور تولید شده اما متأسفانه چون 
با برنامه بازآفرینی شهری همسو نبوده، در خارج از محدوده 
شهر شکل گرفته و اتفاق مؤثری را در حوزه بازآفرینی رقم 
نزده بود.او با بیان اینکه در شهر تهران حدود ۲۷۸ هزار پلاک 
فرسوده داشتیم که تا به امروز ۱۲۲ هزار از این پلاک ها 
نوسازی شده اند، توضیح داد: از ۱۵۶ هزار پلاک ناپایدار باقی 
مانده، ۴۰ هزار پلاک فاقد سند مالکیت هستند، ۱3هزار و 
۵۰۰ پلاک در نوار یکصد متری همجوار حریم خطوط راه 
آهن، ۱۲هزار و ۵۰۰ پلاک در محدوده بافت تاریخی و 
3 هزار و ۸۰۰ پلاک در حریم خطوط برق قرار گرفته اند، 
یعنی عملًا شهرداری نمی تواند برای  ۴۵ درصد باقی مانده 
از تکلیف خود اقدامی انجام دهد که این موضوع می بایست 
تعیین تکلیف شود.هدایت با اشاره به اینکه محدوده های 
جدید بازآفرینی شهر تهران بر اساس شاخص های جدید 
شورای عالی معماری و شهرسازی، با رویکرد ارتقای ایمنی 
و تاب آوری شهری در بحث سطح پوشش تسهیلات، مشوق 
های نوسازی و بازآفرینی و مدیریت بخشی به توسعه جامع 

و همه جانبه شهر تدقیق شده اند، از افزایش این محدوده ها 
از ۷ درصد به ۴۰ درصد خبر داد.مدیرعامل سازمان نوسازی 
شهر تهران در این خصوص گفت: حدود ۱۵ هزار و ۷۰۰ 
هکتار به گونه مخاطراتمان در محدوده بازآفرینی اضافه 

شده که از این مقدار ۷ هزار و ۵۰۰ هکتار به گونه بافت های 
ناکارآمد، ۴۷۰ هکتار به گونه سکونت گاه های غیررسمی، 3 
هزار و ۲۰۰ هکتار به گونه بافت های تاریخی و 3 هزار و ۱۰۰ 
هکتار به گونه عرصه های ناکارآمد شهری و در مجموع ۲۸ 
هزار هکتار به محدوده بازآفرینی افزوده شده است.هدایت با 
اشاره به موضوع توانمندسازی سازمان نوسازی شهر تهران، 
گفت: برای اولین بار سازمان نوسازی تا سال ۱۴۰۰حدود 
۲ هزار میلیارد تومان بودجه محقق داشته و بودجه امسال 
سازمان نوسازی نیز حدود  ۲ هزار و ۶۰۰ میلیارد تومان است.

ایجاد محلات الگو و برگزاری مسابقه طراحی محله اگو، ایجاد 
هسته های تحول محلات، تهیه و پیگیری تصویب ۲۶ طرح 
بازآفرینی شهری به مساحت 3۷۹۵ هکتار از دیگر اقدامات 
صورت گرفته در سازمان نوسازی شهر تهران بود که از سوی 
مدیرعامل سازمان نوسازی و دیبر ستاد بازآفرینی پایدار 
کلانشهر تهران در این جلسه مطرح شد.هدایت با بیان اینکه 
شهرداری تهران تا به امروز حدود ۱۶هزار و ۸۴ میلیارد تومان 
تخفیف صدور پروانه در بافت های فرسوده اعمال کرده است، 
متذکر شد: از این مبلغ ۴۸۴ میلیارد تومان کارسازی شده و 
مطالبات باقی مانده شهرداری از دولت بابت تخفیفات صدور 

پروانه ۱۲۰۰ میلیارد تومان است.

  مدیرعامل سازمان نوسازی شهرداری تهران گفت ۴۰ هزار پلاک فاقد سند مالکیت هستند

وجود ۱۵۶ هزار پلاک فرسوده در تهران 


